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Forslag til sammenlægning af DIS og SSF

Deltagere: 36 medlemmer fra SSF/Aalborg og DIS/Aalborg
”Fremtidsudvalget” var repræsenteret v/Kirsten Sanders og Jan Amnitzbøll Krusell

Dagsorden:
1. Velkomst v/Karl Erik Hansen
2. Orientering om forslagets baggrund, indhold og konsekvenser v/Jan Amnitzbøll Krusell og Kirsten Sanders
3. Orientering og afslutning v/Hans Jørn Nielsen

Ad 1
KEH bød velkommen til fællesmødet, som på en måde var et skelsættende møde, idet aftenens eneste emne var orientering fra 
repræsentanter fra ”Fremtidsudvalget” omkring resultatet af udvalgets arbejde. Skitserede aftens forløb ud fra ovennævnte 
dagsorden, hvor der er indlagt en kaffepause kl. 20.00 og med forventet afslutning kl. 21.00.

Ad 2
Hver især introducerede sig selv og deres baggrund for at stå her i dag og der toges udgangspunkt i det udsendte materiale, der 
er udsendt til samtlige medlemmer, således det fremlagte forslag og de benyttede dias var alle bekendt. Repræsentanterne 
gennemgik således forslaget punkt for punkt, herunder betydningen af medlemskab med og uden en Partnerskabsaftale og 
fremhævede det nye i forslaget i forhold til DIS, hvor der tilføres et Lokalforeningsråd.

DIS har en stærk organisation både organisatorisk og politisk, hvor til gengæld SSF har mange geografiske foreninger. Hver 
især kan foreningerne ”noget” og der er taget hensyn til netop at medtage det bedste fra begge i konstruktionen af det 
foreliggende forslag.

Besvarede beredvilligt spørgsmål løbende og bl.a. er en Partnerskabsaftale take-it-or-live-it, idet der ikke indgås individuelle 
aftaler.

Uden at have sat tal på, er der medlemssammenfald mellem de lokale DIS-afd., SSF-afd. og de respektive landsforeninger, 
hvilket udløste spørgsmål om dobbelt-tilskud, hvilket der blev givet et udredende svar på.

Der blev både givet udtryk for bekymring over at lave én landsdækkende slægtsforskningsforening og samtidigt også givet 
udtryk for forståelse for, at det ville blive lettere for medlemmerne at finde ud af tilhørsforholdet  -  især med hensyn til 
søgemulighederne på Internettet.

Med hensyn til at medtage flere pinde under lokalforeningernes opgaver/mulige foredragsholdere/liste over emner med 
relevante oplysninger ville være muligt.

Slutteligt blev oplyst, at 1. runde udsendes til alle lokalforeninger i høring og hvor man skal være opmærksomme på, at såfremt 
en forening vil have del i tilskud, skal der indgås en Partnerskabsaftale senest 01.09.2018. Yderligere vil alt materiale blive 
tilsendt alle formænd, kasserer, hjemmesider og i fornødent omfang i bladet Slægtsforskeren. ”Fremtidsudvalget” vil bestræbe 
sig på betids før 19.03.2018 at fremsende det nærmere indhold i en Partnerskabsaftale af hensyn til generalforsamlingen i 
SSF/Aalborg.

KEH oplyste, at der har været afholdt et fælles bestyrelsesmøde, hvor der var en god stemning for en sammenlægning og at 
bestyrelserne er enige om, at tale nærmere, når yderligere materiale foreligger. DIS/Aalborg har tradition for først at holde 
generalforsamling i november måned 

Ad 3
HJN gav udtryk for, at alle er velkommen til at rette spørgsmål frem til SSF’s generalforsamling 19.03.2018, hvor punktet ”hvad
siger I til sammenlægningen” vil blive medtaget på dagsordenen. Takkede for et godt fremmøde og spørgelyst.

Elin Oensbo

Se billederne fra mødet på næste side. 
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